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ПРОТОКОЛ № 16 

засідання Ради громадського контролю 

при Бюро економічної безпеки України 

м. Київ 25 травня 2023 року 

Присутні члени Ради громадського контролю при Бюро економічної безпеки України (далі по 

тексту – РГК БЕБ): 

1. Бондаренко Станіслав Вікторович   - в режимі відеоконференції. 

2. Воронін Яків Геннадійович               - в режимі відеоконференції. 

3. Єрашов Андрій Євгенійович             - в режимі відеоконференції. 

4. Кіцул Сергій Юрійович                      - в режимі відеоконференції. 

5. Котов Тарас Олександрович             -  в режимі відеоконференції. 

6. Майборода Ганна Анатоліївна        -  в режимі відео конференції. 

7. Морозовський Андрій Сергійович   -  в режимі відеоконференції. 

8. Первак Назар Михайлович               -  в режимі відеоконференції. 

9. Ткаченко Андрій Вячеславович      -  в режимі відеоконференції. 

10. Жело Денис Вікторович -       -  в режимі відеоконференції 

 

 
       Засідання РГК при Бюро економічної безпеки України є правоможним. 
       При проведенні засідання РГК здійснюється аудіозапис. 

Порядок денний: 

 

1. Заслуховування Голови РГК про виконання доручень РГК; 

2. Розгляд звернення БЕБ, щодо сприяння забезпеченню належного  фінансування БЕБ; 

3. Про делегування представників РГК до робочої групи з розробки Стратегії інституційного 

розвитку БЕБ; 

4. Про делегування представників РГК, до робочої групи з напрацювання змін до 

законодавства та позицій РГК, щодо заходів з реорганізації (перезавантаження) БЕБ; 

5. Щодо розгляду звернення до РГК БЕБ ТОВ «М-КІНО» (Multiplex); 

6. Організаційні питання роботи РГК БЕБ. 

 

ВИСТУПИВ: Котов Т.О, який запропонував затвердити проєкт порядку денного. 

Голосували:  

Про затвердження проєкту порядку денного.  

За - 9 

Проти  - 0 

Утрималися – 0 

Рішення  прийнято 

Жело Д.В.  не брав участі в голосуванні 
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УХВАЛИЛИ: Затвердили порядок денний. 

По першому питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який доповів про завершення виконання доручень щодо ТСК та 

Нацбанку.  

По другому питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який проінформував, про звернення БЕБ щодо  підтримки їх ініціативи 

про збільшення фінансування БЕБ, відмітив  наявну недостачу в фінансуванні БЕБ, системні 

проблеми при переатестації, виплат при звільненні, позитивні зрушення в діяльності БЕБ, зокрема 

щодо переформатування діяльності конкурсних комісій з врахуванням висновків ТСК та 

пропозицій РГК щодо кількості членів конкурсної комісії,  висловив пропозицію підтримати 

звернення. 

ВИСТУПИВ: Первак Н.М., який в цілому підтримав пропозицію, та висловив пропозицію щодо 

того, що у разі відсутності паритету голосів в конкурсній комісії варто передбачити в положенні 

про конкурсні комісії право членів РГК у конкурсній комісії у випадку категоричної незгоди, 

звертатися та блокувати призначення конкретних персон 

ВИСТУПИВ: Котов Т.О., який додав, що БЕБ готовий розглядати пропозиції, можна їм надсилати 

просив відокремити це питання. 

ВИСТУПИВ: Кіцул С.Ю, який відмітив, що надсилання бюджетування не входить в компетенцію 

РГК, без аналізу використання коштів не можемо приймати рішення щодо доцільності збільшення 

фінансування, висловив поправку, що ми можемо підтримати в діяльності БЕБ, але не виступати за 

збільшення фінансування БЕБ. 

ВИСТУПИВ: Котов Т.О., Який погодився з пропозицією та запропонував доручити Голові РГК 

лист  до КМУ, Міністерства фінансів та бюджетного комітету ВРУ щодо збільшення фінансування 

БЕБ у 2023 році 

 

Голосували:  

За доручення Голові РГК  підготувати лист  до 31.05.2023 до  КМУ, Міністерства фінансів та 

Комітету ВРУ з питань бюджету щодо збільшення фінансування БЕБ у 2023 році. 

За – 10 

Проти  - 0 

Утрималися – 0 

Рішення  прийнято 

УХВАЛИЛИ: доручити Голові РГК  підготувати лист  до 31.05.2023 до  КМУ, Міністерства 

фінансів та Комітету ВРУ з питань бюджету щодо збільшення фінансування БЕБ у 2023 році. 

 

По третьому  питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який  зазначив, що інституційний розвиток є питанням, який цікавить і 

самого, делегувати можна одного кандидата, але можна просити про розширення групи, тому 

запропонував висловитись кому було б цікаво взяти участь у цьому напрямі. 

ВИСТУПИВ: Морозовський А.С., повідомив що йому було б цікаво. 
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ВИСТУПИВ:  Майборода Г.А.. яка зазначила, що це її профільний напрямок і її спеціалізація, і їй 

було цікаво взяти участь з урахуванням великого навантаження, так щоб не зупиняти діяльність 

робочої групи. 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О. який запропонував делегувати Морозовського А.С. та звернутись щодо 

можливих форм залучення до співпраці інших бажаючих. 

Голосували:  

За делегування Морозовського А С. до робочої групи з розробки Стратегії інституційного розвитку 

БЕБ. Доручення Голові РГК БЕБ звернутись до керівника робочої групи щодо можливості 

залучення інших членів РГК БЕБ до робочої групи з розробки Стратегії інституційного розвитку 

БЕБ.  

За – 9 

Проти  - 0 

Утрималися – 1 

Рішення  прийнято 

УХВАЛИЛИ: делегувати Морозовського А С. до робочої групи з розробки Стратегії 

інституційного розвитку БЕБ. Доручити Голові РГК БЕБ звернутись до керівника робочої групи 

щодо можливості залучення інших членів РГК БЕБ до робочої групи з розробки Стратегії 

інституційного розвитку БЕБ.  

 

По четвертому питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який  повідомив, що є робоча група з напрацювання змін до 

законодавства та позицій РГК, щодо заходів з реорганізації (перезавантаження) БЕБ для виконання  

маяків МВФ, запропонував висловитись, хто бажає долучитись. 

ВИСТУПИВ: Жело Д.В., який відмітив, що якщо засідання будуть онлайн, то йому було б цікаво. 

ВИСТУПИВ: Первак Н.М., який запропонував делегувати Майбороду Ганну. 

ВИСТУПИВ: Майборода Г.А., яка погодилась  у випадку підтримки її роботи. 

ВИСТУПИВ: Котов Т.О., який запропонував делегувати Жело Д.В., Майбороду Г.А., Котова Т.О. 

Голосували:  

За делегування  Жело Д.В., Майбороди Г.А., Котова Т.О до робочої групи з напрацювання змін до 

законодавства та позицій РГК, щодо заходів з реорганізації (перезавантаження) БЕБ 

 За – 10 

Проти  - 0 

Утрималися – 0 

Рішення  прийнято 

УХВАЛИЛИ: делегувати  Жело Д.В., Майбороду Г.А., Котова Т.О до робочої групи з 

напрацювання змін до законодавства та позицій РГК, щодо заходів з реорганізації 

(перезавантаження) БЕБ. 

По п’ятому питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який  повідомив, що він вивчив скаргу  ТОВ «М-кіно», та згідно з цією 
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скарги отримав інформацію, що кінотеатри мережі працювали частково у зв’язку з бойовими 

діями, де працювали – там платилось ЄСВ за працівників, де не працювали – то ні, кілька 

кінотеатрів повністю знищено, кілька частково, БЕБ порахував кількість співробітників до 

повномасштабного вторгнення і вирішив, що вони всі працюють і відповідно має бути сплачений 

ЄСВ. Нарахували 3 млн несплаченого ЄСВ. Мало бути рішення ДПС. Крім того, якщо деякі 

кінотеатри зруйновані, деякі не працюють плюс комендантська година, а також, що ТОВ «М-кіно», 

як тільки в них була змога – оплачував свої податкові зобов’язання – дуже важко знайти умисел в 

несплаті податків та зборів.  Висловив думку звернутись до БЕБ щодо надання  їх позиції по цьому 

кейсу. 

ВИСТУПИВ:  Кіцул С.Ю., який запропонував звернутись до БЕБ щодо дотримання КПК, щоб це 

не було звинувачень щодо втручання РГК до роботи БЕБ. 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який висловив питання, що було б цікаво отримати інформацію по цій 

справі.  

Голосували:  

За звернення до БЕБ з листом в якому  інформувати БЕБ щодо того, що РГК отримало звернення 

від М-кіно, закликати БЕБ до неухильного дотримання норм КПК, просити проінформувати РГК 

щодо позиції БЕБ в цій справі. 

 За – 10 

Проти  - 0 

Утрималися – 0 

Рішення  прийнято 

УХВАЛИЛИ: звернутись до БЕБ з листом в якому  інформувати БЕБ щодо того, що РГК отримало 

звернення від М-кіно, закликати БЕБ до неухильного дотримання норм КПК, просити 

проінформувати РГК щодо позиції БЕБ в цій справі. 

По шостому питанню: 

ВИСТУПИВ:  Котов Т.О., який запропонував визначити наступне засідання 29.06. 2023 року о 

16.00.  

За – 10 

Проти  - 0 

Утрималися – 0 

Рішення  прийнято 

УХВАЛИЛИ: визначити наступне засідання 29.06. 2023 року о 16.00.  

 

Голова Ради громадського контролю 

при Бюро економічної безпеки [підпис] 

України 

Секретар Ради громадського 

контролю при Бюро економічної 

безпеки України [підпис]                                 

Тарас Котов 

Назар Первак 
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